
 
 
 
 
 
 
Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter van Provinciale Staten,  
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen over het wissen van complete mailboxen 

door de Gemeente Almere 
 
Datum: 9 maart 2021  
 
Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van JA21 de volgende schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde 
Staten over het wissen van complete mailboxen door de Gemeente Almere  
 

1. Is het College bekend met het artikel van 7 maart 2021 van Omroep 
Flevoland1 met als titel ‘Complete mailboxen gewist bij gemeente Almere’? 

2. Op 7 februari 2020 heeft de provincie in een rapport geconcludeerd dat de 
gemeente Almere mogelijk strafbare feiten pleegt omdat ze haar archivering 
niet op orde heeft. De Commissaris van de Koning heeft toen aangegeven dat 
het "cumulatief steeds slechter wordt, het een zorgelijke situatie is en we 
nu wel een punt hebben bereikt dat we zeggen: dit kan zo niet verder." 
Een verbeterplan is vervolgens door de Gemeente Almere ingediend. 

3. Op 7 maart 2021, een jaar later, komt nu dit bericht dat de Gemeente Almere 
complete mailboxen van wethouders en managers heeft gewist. Kan het 
College aangeven waarom zij van deze acties niet op de hoogte is gebracht 
door de Gemeente Almere? Zo nee, waarom niet? 

4. De provincie heeft een controlerende taak van het archiefbeheer van de 
Gemeente Almere. Kan het College aangeven hoe zij het afgelopen jaar op 
de hoogte is gehouden van de vorderingen van het verbeterplan? Zo nee, 
waarom niet? 

5. Vorig jaar heeft de CdK dus aangegeven “dit kan zo niet verder". Gaat het 
College maatregelen nemen om ervoor te zorgen dat de Gemeente Almere 
inderdaad niet zo verder gaat en dit keer wel serieus haar archiefbeheer op 
order brengt? Zo ja, welke maatregelen, zo nee, waarom niet? 

6. Blijkbaar wil de Gemeente Flevoland geen mededelingen doen aan 
journalisten (en dus burgers) over de status van het verbeterplan. Hiermee 
voorkomt zij dat er transparantie is naar de burgers. Kan het College 
aangeven of zij het hiermee eens is? Zo ja, waarom? 

7. Begrijpt het College dat de huidige situatie binnen de Gemeente Almere 
afbreuk doet aan het draagvlak van het overheidsbeleid bij de inwoners 
van de provincie Flevoland? Zo nee, waarom niet? 

 
Namens de fractie van JA21, 
 
Eric Raap 

 
1 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/222238/complete-mailboxen-gewist-bij-gemeente-almere  
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